
 

 
 

 

Poznań, 22 grudnia 2017 r. 

 

 

Interpelacja 

ws. zatrudnień w Gabinecie Prezydenta 

    

Szanowny Panie Prezydencie,  

Uprzejmie proszę o informacje, ile osób było zatrudnionych w Gabinecie Prezydenta 

przed objęciem przez Pana urzędu Prezydenta Miasta Poznania, a także ile osób w tej chwili 

jest w nim zatrudnionych. W przypadku obecnych pracowników, zwracam się z prośbą o 

rozpisanie liczby etatów i wskazanie poszczególnych stanowisk, jakie w ramach Gabinetu 

Prezydenta funkcjonują. Do każdego prosiłbym także o dodanie informacji o wykonywanych 

zadaniach, jak również dopisanie wysokości otrzymywanego wynagrodzenia za dany etat.  

 
 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 


